


Dick Bovekerk, 52 jaar

Ruim 40 jaar woonachtig in Papendrecht. In 1982 begonnen 
bij de organisatie McDonald’s, wat toen met 25 vestigingen 
een klein bedrijf was binnen Nederland, maar uitgegroeid tot 
een bedrijf met ruim 250 locaties in ons land. Na 15 jaar een 
belangrijke rol te hebben gehad in de groei van dit mooie be-
drijf, heb ik de kans gegrepen in 1996 toen McDonald’s haar 
vestiging Alblasserdam aanbood.
McDonald’s heeft de filosofie dat je altijd iets terug moet doen 
voor de gemeenschap waar je ook je geld in verdient. Van-
daar dat ik me al een aantal jaren inzet binnen de KVO werk-
groep, namens Vinkenwaard Zuid in de gebruikersraad heb 
gezeten en ook binnen de OKA ben ik geen onbekende als 
organisator van de motor tour dagen.
Als één van de grootste werkgevers in Alblasserdam (ca 120 
medewerkers) en ca 5000 auto’s per week op ons terrein, lijkt 
het me van zelf sprekend dat je niet vanaf de zijlijn kan blijven 
toekijken als er onderwerpen besproken en besloten worden 
die van invloed zijn op ons industrieterrein. Ik denk dat het be-
langrijk is dat er tussen de KVO werkgroep en het bestuur een 
duidelijke communicatie dient plaats te vinden, want veiligheid 
is voor iedere ondernemer van toepassing en gaat niet al-
leen over hardware, maar ook over het veiligheidsgevoel van 
iedereen die iedere dag actief is op onze terreinen. 
Mijn motto is: ‘geen woorden maar daden’ en ‘afspraak is af-
spraak’ waarbij wederzijds respect hoog in het vaandel staat.
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Peter Deege

Sinds 2011 ben ik penningmeester van de vereniging. Van be-
roep ben ik accountant en heb een eigen accountantskantoor. 
Ons kantoor is gevestigd in het Papendrechtse deel van Nieu-
wland Parc op nummer 76. Voor hoofdzakelijk MKB ondernem-
ers (familiebedrijven) verzorgen wij jaarrekeningen en aangif-
ten en zijn wij adviseur.
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Dimphi van Amen, 37 jaar   

Eigenaar van Named, de ‘one stop shop’ als het gaat om com-
municatie, events, marketing, public relations en social media. 
Voor zowel de zakelijke als de particuliere markt.   
Maatschappelijke betrokkenheid – vooral binnen de plaats 
waar je woont, werkt en onderneemt – vind ik uitermate bel-
angrijk. Ik zet me daarom graag in voor initiatieven die zich in 
Alblasserdam ontplooien. 
Om die reden ben ik actief bestuurslid en medeorganisator van 
Jeugdland. Mag ik secretaris zijn van Beheer Stichting Sport 
Alblasserdam, onder wiens verantwoordelijkheid het nieuwe 
Sportcentrum Blokweer zal gaan draaien. En ben ik als zzp’er 
commissielid van het onlangs gestarte Zzper Drechtsteden.   
In alles wat ik doe, ben ik een echt mensen mens, recht door 
zee, vind ik het belangrijk om elkaar het nodige te gunnen en 
leg ik graag verbindingen om een ander verder te helpen. 

Edwin Struis

Getrouwd met Barbera de Haan en vader van drie kinderen. 
Sinds 2011 ben ik werkzaam bij De Haan Verhuizingen waar 
ik operationeel verantwoordelijk ben. Voorheen ben ik als ge-
neral manager eindverantwoordelijk geweest voor een pro-
ductiebedrijf.
Als echte Alblasserdammer heb ik mij altijd zeer betrokken ge-
voeld bij de Alblasserdamse gemeenschap in het algemeen en 
het bedrijfsleven in het bijzonder. 
Als bestuurslid van de nieuw gevormde ‘Ondernemingsverenig-
ing De Noord’ zal ik me sterk maken voor samenwerking, af-
stemming en belangen behartiging – en dit tussen de verschil-
lende ondernemingen welke gevestigd zijn in Alblasserdam 
en overige instanties en organisaties. Laten wij als Alblasser-
damse ondernemers elkaar versterken met kennis, kunde en 
werk. Waarom ‘ver’ halen als het ook dichtbij kan!?



Ferdy van Welle, 30 jaar   

Werkzaam bij Nederveen opleidingen & training, waar ik in 
2009 begonnen ben in een ondersteunende management-
functie en inmiddels als algemeen directeur verantwoordelijk 
ben voor de dagelijkse leiding. Met Nederveen zijn we o.a. 
gevestigd op Nieuwland Parc vanwaar we rijopleidingen, lo-
gistieke en veiligheidstrainingen verzorgen.
De afgelopen jaren ben ik regelmatig via commissies be-
trokken geweest bij de OVN en als meest recent ook bij de 
commissie samensmelting, met als doel de verenigingen BVV 
en OVN samen te voegen tot één nieuwe vereniging OV de 
Noord. De betrokkenheid bij ondernemend Alblasserdam in 
deze rollen heeft mij enthousiast gemaakt en is iets waar ik me 
graag ook als bestuurslid voor wil inzetten. 
Ik geloof sterk in de kracht van samenwerken. Het lijkt me 
een uitdaging om met elkaar de doelen en belangen van de 
nieuwe vereniging te mogen behartigen.

Marco Plaiser, 41 jaar

Inmiddels ben ik 14 jaar bij MAAT in Alblasserdam werkzaam 
als ICT manager en projectleider. Sinds de oprichting van On-
dernemersvereniging Nieuwland (zo’n 5 jaar geleden) ben 
ik van de partij in het bestuur van deze vereniging. Eerst als 
secretaris en het laatste jaar als vice voorzitter. In het laatste 
jaar heb ik me binnen het bestuur (en samen met een commis-
sie) voornamelijk bezig gehouden met de samensmelting van 
de Ondernemersvereniging Nieuwland en Belangenvereniging 
Vinkenwaard.
In de afgelopen jaren heb ik binnen Ondernemersvereniging 
Nieuwland (OVN) gezien wat een sterk collectief kan bereiken 
en we gaan nu proberen om deze positieve energie vanuit 
Nieuwland ook over te brengen naar de andere bedrijventer-
reinen binnen OV de Noord. Dit om tot een sterk collectief bin-
nen de gemeenten Alblasserdam en Papendrecht te komen. Ik 
heb zin om samen met het nieuwe bestuur de vereniging verder 
uit te bouwen en dit tot een serieuze gesprekspartner te laten 
zijn voor partijen zoals gemeenten, provincie en Kamer van 
Koophandel. 
Mijn ambitie is om nog maximaal 2 jaar bestuurslid te blijven 
van de nieuwe vereniging en dan mijn plaats ter beschikking 
te stellen aan een nieuw enthousiast bestuurslid.



Peter Hoek  

Sinds 1977 woon ik in Alblasserdam, in het jaar 2000 ben 
ik getrouwd met Danielle en wij hebben één dochter Daimy. 
In 1995 ben ik gestart met het Hoveniersbedrijf Peter Hoek 
Tuinontwerp en Aanleg BV (www.peterhoek.nl) waarmee wij 
vanaf 1997 in een klein pandje aan de Ohmweg gevestigd 
geweest zijn. In 2004 hebben wij ons huidige pand aan de 
Kleine Beer 14 (industrieterrein Hoogendijk) laten bouwen. Het 
Hoveniersbedrijf voert eigenlijk alle tuinontwerp- aanleg en 
onderhoudswerkzaamheden uit.
Sinds 2010 zijn wij ook het bedrijf Greenlab BV gestart. Dit 
bedrijf (www.green-lab.nl) exploiteert 6 specialistische web-
shops op het gebied van tuinmaterialen. Zo hebben we o.a. 
www.kantenklaarhagen.nl, www.designtuinhaarden.nl en zo nog 
een aantal webshops. Met deze webshops verkopen wij tuin-
materialen in heel Nederland.
Naast deze werkmaatschappijen verhuren we ook nog diverse 
onroerend goed waaronder 10 units op Unitpark. Samen met 
mijn broer hebben wij Unitpark in 2011 ontwikkeld en gebou-
wd (www.unitpark.nl). Ik zit tevens in het bestuur van de VVE 
Unitpark. De locatie is aan de Kelvinring 70-76 op industriet-
errein Vinkenwaard (naast de entree van de Hornbach).
Ik hoop jullie met deze korte introductie een kijkje te geven in 
wat wij doen.


